
 

 

 

 

 

Fråga av Madeleine Andersson (M) till Caroline Hoffstedt (S) 

angående markeringsavgifter  
 

 

2016 höjde dåvarande majoritetsstyret markeringsavgifterna för föreningslivet rejält. Några 

idrotter blev mer drabbade än andra. När jag tidigare ställt frågor angående detta i 

fullmäktige har dåvarande ansvarigt kommunalråd, Rickard Malmström, svarat att ”större 

delen (ca 2/3) av intäkten från den ökade markeringsavgiften går tillbaka till föreningarna i 

form av bidrag. Nämndens bidrag ska tydligare styras mot barn och unga samt föreningar 

som själv driver sina anläggningar”.  

 

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt kommunalråd Caroline Hoffstedt: 

 

Bokas lokaler och hallar i samma grad som tidigare av föreningarna? 

 

 

Uppsala den 17 maj 2019 

Madeleine Andersson 

 


